
Föräldraråd måndag den 21 maj 2018 

Närvarande: Klas Bergman, Monica Asplund, Elis Strand, Åsa Siljelöf Jonsson, Susanne 

Zakrisson, Helen Swartling, Kicki Boberg, Åsa Tuolja, Elis Strand, Ida Jansson 

§ 1. Föregående protokoll 

TE-programmet kommer inte starta upp i år.  

Planering är på gång av TE4 (fjärde år). I nuläget osäkert hur många elever som är sökande.  

§ 2. Klas – Tjänster 

Engelska – spanska är tillsatt. Magdalena M har fått denna tjänst. Förhandling pågår med 

lärare på VO-programmet. Sökande finns på tjänsten i matematik, men svårt att hitta lämpliga 

kandidater. En ny tjänst är utlagd i nordsamiska och skinntextil.  

§ 3. Klas – Budget 

Köpstoppet är hävt vilket innebär att det går att åka på studieresor och dyl. igen. Anledningen 

till köpstoppet är ett sparbeting på 4 miljoner utöver budget. Detta har lösts på grund av extern 

finansiering från IM-samordnare och tjänsteledighet. Dessutom har Klas krav på sig att lägga 

ut mer undervisning på lärarna.  

§ 4 Klas – Skolavslutning 

Studentkommittén har ännu inte bestämt programmet för sista skolveckan. Detta kommer att 

ske på onsdag. Klas vidarebefordrar senare info via mail. 

§ 5 Klas – Elevboende 

Tidigare har skolan varit ansvarig för elevboendet. Jokkmokks kommun håller nu på att sälja 

under kvartal 2/3. Förändringen innebär att Jokkmokks kommun kommer att ansvara för 

boendet för elever som är i behov av boende. Idag bor ca 23-24 elever på skolans elevboende. 

En nackdel Klas ser är att ett högre pris på boendet kan minska antalet sökande.  

§6 Föräldraråd – diskussion 

Hur kommer det sig att så få representanter finns närvarande? Föräldrarna var överens om att 

föräldrarådet var ett viktigt forum även om det är få föräldrar som kontaktar representanterna.  

Klas berättar att protokollen läggs ut på nätet. Klas ska se över informationen på hemsidan.  

 

Antecknat av Ida Jansson 


